

Manitoba Book Awards Submission Information

Deadline: January 31, 2018 (date of postmark)

Please send four (4) copies of each book for each award category entered, the completed form, and payment to the appropriate address below. **If you are submitting to both the Manitoba Writers' Guild and the Association of Manitoba Book Publishers' award categories, please send a separate application to each organization.** Please ensure that your book is eligible under the guidelines.

Full guidelines, sponsors, and eligibility criteria for each award can be found at:
<http://manitobabookawards.com/guidelines/>.

Based on the submission guidelines, mail materials to:

Manitoba Writers' Guild
218-100 Arthur Street
Winnipeg, Manitoba R3B 1H3

OR

Association of Manitoba Book Publishers
404-100 Arthur Street
Winnipeg, Manitoba R3B 1H3

Books must be accompanied by a completed submission form, and a **\$25 non-refundable entry fee** for each title being submitted (i.e. \$50 for a book entered in two categories). Ineligible books will not be returned to the sender, and shall be considered the property of the Manitoba Writers' Guild and/or the Association of Manitoba Book Publishers.

All submission materials must be sent to the Manitoba Writers' Guild office or the Association of Manitoba Book Publishers office by the **deadline of January 31, 2018 (date of postmark)**. Late submissions, incomplete submissions, and nomination forms submitted by fax or email will not be accepted.

The Manitoba Writers' Guild and the Association of Manitoba Book Publishers reserve the right to make the final decision regarding the eligibility of any book.

Questions & Further Information

Manitoba Writers' Guild: manitobawritersguild3@gmail.com or 204-944-8013

Association of Manitoba Book Publishers: projectsambp@mymts.net or 204-947-3335

Manitoba Book Awards 2018 Submission Form

The following seven awards are to be submitted to the Manitoba Writers' Guild (218-100 Arthur St., Winnipeg, MB R3B 1H3):

- Beatrice Mosionier Aboriginal Writer of the Year Award/Prix Beatrice-Mosionier pour l'écrivaine autochtone de l'année **(2017 - English/Français/Indigenous Languages)**
- Eileen McTavish Sykes Award for Best First Book **(2017 - English)**
- John Hirsch Award for Most Promising Manitoba Writer/Prix John-Hirsch pour l'écrivain manitobain le plus prometteur **(2017 - English/Français)**
- Lansdowne Prize for Poetry/Prix Lansdowne de poésie **(2017 - English/Français)**
- McNally Robinson Book of the Year Award **(2017 - English)**
- McNally Robinson Book for Young People Awards **(2017 - English)**
- The Michael Van Rooy Award for Genre Fiction **(2016 to 2017 - English)**

The following five awards are to be submitted to the Association of Manitoba Book Publishers (404-100 Arthur St., Winnipeg, MB R3B 1H3):

- Alexander Kennedy Isbister Award for Non-Fiction/Prix Alexander-Kennedy-Isbister pour les études et essais **(2017 - English/Français)**
- Carol Shields Winnipeg Book Award/Prix littéraire Carol-Shields de la ville de Winnipeg **(2017 - English/Français)**. Submit with a short explanation of the book's Winnipeg connection.
- The Manuela Dias Book Design and Illustration Awards/Prix Manuela-Dias de conception graphique et d'illustration en édition **(2017 - English/Français/Indigenous Languages)**. Please select one of the following four categories:
 - Book Design
 - Children's Illustration
 - General Illustrated
 - Graphic Novel
- The Margaret Laurence Award for Fiction **(2017 - English)**
- Mary Scorer Award for Best Book by a Manitoba Publisher/Prix Mary-Scorer pour le meilleur livre par un éditeur du Manitoba *Promotional activities must also be submitted. **(2017 - English/Français)**

****Please note *The Chris Johnson Award for Best Manitoba Playwright/Prix Chris-Johnson pour la meilleure pièce par un dramaturge manitobain* and *Prix littéraire Rue Deschambault* are bi-ennial awards and will be presented next in 2019.**

Book Information

Title: _____

ISBN: _____

Date of Publication: _____

Author/Editor Information (if more than one, please include on a separate piece of paper)

Name: _____

Current address: _____

Phone: _____

Email: _____

Publisher Information (please note this will be the contact person for any questions)

Name: _____

Address: _____

Contact name: _____

Phone: _____

Email: _____

Cover Designer Information (for Dias and Scorer Awards)

Name: _____

Current address: _____

Phone: _____

Email: _____

Interior Designer Information (if different) (for Dias and Scorer Awards)

Name: _____

Current address: _____

Phone: _____

Email: _____

Illustrator Information (if different) (for Dias Awards)

Name: _____

Current address: _____

Phone: _____

Email: _____

Submission Entry Fees:

Number of submissions to the Manitoba Writers' Guild: _____

Total fee to the MWG: \$25 x _____ = _____

Please make this cheque payable to the Manitoba Writers' Guild.

Number of submissions to the Association of Manitoba Book Publishers: _____

Total fee to the AMBP: \$25 x _____ = _____

Please make this cheque payable to the Association of Manitoba Book Publishers.

I have read and verified that the submission meet the award's specific eligibility criteria.

Name _____

Signature _____

Soumission au Prix du livre du Manitoba : Fiche de renseignements

Date limite : 31 janvier 2018 (le cachet postal faisant foi)

Veillez expédier quatre (4) exemplaires de chaque ouvrage pour chaque catégorie de prix, le formulaire de soumission dûment rempli et le paiement pour les frais de soumissions à l'adresse du responsable de la gestion des prix ci-dessous. **Si vous soumettez des livres à des catégories gérées et par la Manitoba Writers' Guild et par l'Association of Manitoba Book Publishers, veuillez remplir une fiche de renseignements séparée pour chacune des associations en fonction des prix qu'elles gèrent.** Veuillez vous assurer que le livre soumis rencontre les critères d'admissibilité des lignes directrices.

On peut consulter les lignes directrices, la liste des commanditaires et les critères d'admissibilité pour chacun des prix à l'adresse suivante :
<http://manitobabookawards.com/guidelines/>.

En fonction des lignes directrices de soumission, veuillez expédier le matériel requis à :

Manitoba Writers' Guild
218-100 Arthur Street
Winnipeg, Manitoba R3B 1H3

OU

Association of Manitoba Book Publishers
404-100 Arthur Street
Winnipeg, Manitoba R3B 1H3

Le formulaire de soumission dûment rempli et un **chèque non remboursable de 25,00 \$** pour chaque ouvrage soumis à chaque prix (ex. : 50 \$ pour un ouvrage soumis à deux catégories de prix) doivent accompagner les exemplaires de livres. Les livres non admissibles ne seront pas remis aux soumissionnaires et deviennent la propriété de la Manitoba Writers' Guild et/ou de l'Association of Manitoba Book Publisher.

Tout le matériel de soumission doit parvenir aux bureaux de la Manitoba Writers' Guild ou de l'Association of Manitoba Book Publishers **d'ici le 31 janvier 2018 (le cachet postal faisant foi)**. Les soumissions reçues après cette date, les soumissions incomplètes, ainsi que les formulaires soumis par télécopieur ou courriel ne seront pas acceptées.

La Manitoba Writers' Guild et l'Association of Manitoba Book Publishers se réservent le droit de prendre la décision finale quant à l'admissibilité d'un livre.

Questions et renseignements supplémentaires

Manitoba Writers' Guild : manitobawritersguild3@gmail.com ou 204-944-8013

Association of Manitoba Book Publishers : projetsambp@mymts.net ou 204-947-3335

Soumission au prix du livre du Manitoba 2018 : Fiche de renseignements

Les ouvrages et matériel requis pour les sept prix suivants doivent être soumis au Manitoba Writers' Guild (218-100 Arthur St., Winnipeg, MB R3B 1H3) :

- Prix Beatrice-Mosionier pour l'écrivaine ou l'écrivain autochtone de l'année /Beatrice Mosionier Aboriginal Writer of the Year Award **(2017 – anglais/français/langues autochtones)**
- Eileen McTavish Sykes Award for Best First Book **(2017 – anglais seulement)**
- Prix John-Hirsch pour l'écrivaine ou l'écrivain manitobain le plus prometteur/John Hirsch Award for Most Promising Manitoba Writer **(2017 – anglais/français)**
- Prix Lansdowne de poésie/Lansdowne Prize for Poetry **(2017 – anglais/français)**
- McNally Robinson Book of the Year Award **(2017 – anglais seulement)**
- McNally Robinson Book for Young People Awards **(2017 – anglais seulement)**
- Michael Van Rooy Award for Genre Fiction **(2016 et 2017 – anglais seulement)**

Les ouvrages et matériel requis pour les cinq prix suivants doivent être soumis à l'Association of Manitoba Book Publishers (404-100 Arthur St., Winnipeg, MB R3B 1H3) :

- Prix Alexander-Kennedy-Isbister pour les études et essais/Alexander Kennedy Isbister Award for Non-Fiction **(2017 – anglais/français)**
- Prix littéraire Carol-Shields de la ville de Winnipeg/Carol Shields Winnipeg Book Award **(2017 – anglais/français)**. Veuillez inclure une courte explication du lien de l'ouvrage avec la ville de Winnipeg.
- Prix Manuela-Dias de conception graphique et d'illustration en édition/The Manuela Dias Book Design and Illustration Awards **(2017 – anglais/français/langues autochtones)**. Veuillez choisir l'une des quatre catégories suivantes :
 - ___ Conception graphique de livre
 - ___ Illustration, album pour enfant
 - ___ Illustration et iconographie
 - ___ BD roman
- Margaret Laurence Award for Fiction **(2017 – anglais seulement)**
- Prix Mary-Scorer pour le meilleur livre par un éditeur du Manitoba/Mary Scorer Award for Best Book by a Manitoba Publisher *Le matériel de promotion doit accompagner la soumission. **(2017 – anglais/français)**

****À noter :** Le *Prix Chris-Johnson pour la meilleure pièce par un dramaturge manitobain / Chris Johnson Award for Best Manitoba Playwright* et le *Prix littéraire Rue-Deschambault* sont décernés à chaque deux ans seulement et seront remis en 2019.

Livre

Titre : _____

ISBN : _____

Date de publication : _____

Auteur/Éditeur (s'il y a plus d'une personne, veuillez inclure les autres sur une feuille séparée) Nom : _____

Adresse actuelle : _____

Téléphone : _____

Courriel : _____

Maison d'édition (veuillez noter que cette personne sera la personne contact pour toute question supplémentaire)

Nom de la maison : _____

Adresse : _____

Personne contact : _____

Téléphone : _____

Courriel : _____

Graphiste – conception de la couverture (Prix Dias et Scorer)

Nom : _____

Adresse actuelle : _____

Téléphone : _____

Courriel : _____

Graphiste – mise en pages (si différent que celui de la couverture) (Prix Dias et Scorer)

Nom : _____

Adresse actuelle : _____

Téléphone : _____

Courriel : _____

Illustratrice ou illustrateur (si différent que celui de la conception graphique) (Prix Dias)

Nom : _____

Adresse actuelle : _____

Téléphone : _____

Courriel : _____

Frais de soumission :

Nombre de soumissions aux prix gérés par la Manitoba Writers' Guild : _____

Total des frais à verser à la MWG : 25 \$ x _____ = _____

Veillez libeller le chèque à l'ordre de : Manitoba Writers' Guild.

Nombre de soumissions aux prix gérés par l'Association of Manitoba Book Publishers : _____

Total des frais à verser à l'AMBP : 25 \$ x _____ = _____

Veillez libeller le chèque à l'ordre de : Association of Manitoba Book Publishers: _____

J'ai lu les lignes directrices et j'ai vérifié que les soumissions rencontrent les critères d'admissibilité du prix auquel l'ouvrage ou les ouvrages ont été soumis.

Nom _____

Signature _____